
 

 

På Klima-, Miljø- og Teknikudvalgets møde den 6. 
februar 2023 spurgte Kristina E. Young (H) til trappens 
tilstand ved Vigerslevvej/Hvidovrevej i østgående 
retning. 
 
 
Besvarelse 
 
Der er en trappe og sti-nedgang fra vejkrydset Hvidovrevej/Vigerslev Alle 
østlige side til Hvidovrevej og Toft Sørensens Vænge, fordi der er en 
niveauforskel på knap en meter. 
 
Trappen overholder nutidens normer, mens stinedgangen er for stejl i 
forhold til nuværende regler for stiers hældning. 
 
Såfremt stien blev nyanlagt i dag skulle hældningen være på 50 promille, 
mens den er 130 promille. 
 
Stiens hældning blev væsentlig forbedret i 2021, hvor stien blev forlænget 
med ca. 2 meter, som bl.a. krævede flytning af en lygtepæl.  
 
Såfremt stien skal ombygges til gældende regler, kræver det en større 
ombygning, der forventes at koste 0,5 – 1,0 mio. kr.  
 
Alternativet til at anvende stien er at krydse Hvidovrevej, gå parallelt med 
Hvidovrevej og krydse Hvidovrevej igen. 
 

NOTAT 

HVIDOVRE KOMMUNE 
 
Center for Trafik og Ejendomme 
Vej og Park 
Vej- og parkchef: 
Michael Søndergaard Daugaard 
 
Sagsnr.: 23/1764 
Doknr.: 33942/23 
 
Dato: 22-02-2023/mdu 
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